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Marszałek Województwa Opolskiego 

Za pośrednictwem Przewodniczącego Sejmiku 

Województwa Opolskiego

Interpelacja w sprawie konieczności podjęcia starań o pozyskanie nowych karetek pogotowia 

Szanowny Panie Marszałku,

Na terenie powiatu opolskiego nad bezpieczeństwem mieszkańców czuwa obecnie 9 karetek 
pogotowia. Wydaje się, że jest to liczba niewystarczająca, gdyż co jakiś czas brakuje wolnych 
ambulansów. Gdy zdarza się taka sytuacja dystrybutorzy Opolskiego Centrum Ratownictwa 
Medycznego (OCRM) proszą o pomoc Lotnicze Pogotowie Ratunkowe lub Straż Pożarną.

O ilości karetek decyduje wojewoda, który opracowuje Plan ratunkowy województwa. Jak wynika z 
informacji prasowych ich obecna liczba uważana jest przez Urząd Wojewódzki za wystarczającą. 
Innego zdania jest dyrektor OCRM, który wskazuje, że dodatkowe karetki mogłyby istotnie wpłynąć 
na ilość i czas interwencji (także na autostradzie A4 na co w raporcie z 2017 r. wskazywał NIK). 
Sytuacja okresowego braku karetek pogotowia występuje także w innych częściach regionu.

Uważam zatem za zasadne, aby władze samorządowe województwa opolskiego podjęły działania 
zmierzające do pozyskania kilku nowych ambulansów (wyposażonych m.in. w specjalistyczną 
aparaturę do skutecznej resuscytacji czy urządzenia do teletransmisji i zapisywania parametrów 
życiowych pacjenta).
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